7天6晚长沙·张家界·凤凰古城·芙蓉镇





第一天 吉隆坡 ナ 长沙 🖷 常德

机上用餐/午/晚餐

当地4★ 常德维也纳酒店或同级

在吉隆坡国际机场集合,乘搭航班飞往【长沙】。抵达后前往 【韶山】参观【毛泽东主席故居】土木结构的农舍,毛主席住 过的卧室、书房等;【毛主席铜像广场】;前往【常德】。

第二天 常德 😛 凤凰古城

早1午1晚餐

当地4★ 凤凰风廷国际大酒店或同级

前往【凤凰古城】(含接驳车)清澈碧绿的沱江两岸参观已有百年历史的土家吊脚楼群,景点有虹桥艺术楼、跳跳岩等;欣赏沱江夜景,体验凤凰古城夜景的浪漫。

第三天 凤凰古城 四 芙蓉镇 四 张家界 平/午/晚餐

当地5★ 张家界温德姆戴斯酒店或同级

前往网红打卡圣地【芙蓉镇】拥有两千多年历史,因宏伟的瀑布穿梭其中而被称为"挂在瀑布上的千年古镇",景点有芙蓉镇瀑布、五里长街、吊脚楼、酋水风光;前往【张家界】游览<u>指定项目</u>【*天门山国家森林公园】(含缆车+环保车+手扶梯)乘坐世界最长高山客运索道(长7.5公里,历时约30分钟),悬于峭壁上的【鬼谷栈道】,【天空步道】(含鞋套)挑战悬浮空中的刺激,【天门洞】(含单程手扶梯)世界最高海拔的天然穿山溶洞(注:如果天门洞由于冬季路面结冰将不开放);【土司城】又名"土家风情园",全木质结构的九重天吊脚楼,土家族古老舞蹈"茅古斯

第四天 张家界

早1午1晚餐

当地5★ 张家界最佳西方清心园酒店或同级 【天子山】(含缆车上)被誉为"扩大的盆景,缩小的仙境",山上有挺拔的劲松、悬崖峭壁、翻滚的云海、高耸入云霄的山峰,景点有【贺龙公园+西海+仙女散花】等;【袁家界】(含百龙天梯下)奇峰叠嶂,雾气弥漫,景点有【天下第一桥】电影《阿凡达》弧形桥之原型和气势磅礴的【迷魂台】等。

第五天 张家界

早1午1晚餐

当地5★ 张家界最佳西方清心园酒店或同级

【金鞭溪】曲折幽深的峡谷,溪水明净,跌宕多姿;【水绕四门】 石壁间的绿洲,四周峰岩奇秀;【十里画廊】(含小火车)穿行山谷之间如在画中,欣赏周边的奇峰异石。

第六天 张家界 🖷 长沙

早1午1晚餐

当地4★ 长沙维也纳酒店或同级

【宝峰湖】(含游船)泛舟"人间瑶池",清澈无比的湖泊倒映群山,恍若置身画中,景点有宝峰飞瀑、云崖栈道、鹰窝寨等;前往【长沙】最繁华的商业街【黄兴路步行街】。

第七天 长沙 + 吉隆坡

早1午1晚餐

【天心阁】长沙古城的城楼; 【国金中心】繁华的商业区; 送往机场乘搭航班返回吉隆坡。

【风味餐:毛家风味、湘菜风味、苗家风味、野菌火锅、韩式 烧烤、娃娃鱼宴、火宫殿】

指定项目*

舞",体验土家族山寨风貌和民俗风情。

天门山(缆车+环保车+山洞手扶梯+鞋套)

收费 (人民币) 每人 550 元

Departure Date 出发日期 Flight Details 航班资料 Tour Fare 团费 Remarks 备注

上述行程仅供参考,然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 7CZJE-T (Updated: 01-Aug-2023)



神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD(203185-T)

☎ 03-21430288 **७** 016-5500590/529



🗣 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.

7D6N CHANGSHA ZHANGJIAJIE FENGHUANG ANCIENT TOWN FURONG TOWN





DAY 1

KL > Changsha - Changde

MOB/L/D

Local 4★ Changde Vienna Hotel or Similar Assemble at KLIA for your flight to Changsha City. Upon arrival, transfer to Shaoshan City. Visit the Former Residence of Mao Zedong — A farmhouse showing Chairman Mao's background. Chairman Mao Bronze Statue Square. Transfer to Changde City.

DAY 2

Changde Fenghuang Ancient Town B/L/D

Local 4★ Fengting International Hotel or Similar Transfer to Fenghuang Ancient Town (included shuttle bus) — View the historical Tujia stilted buildings along the riverbanks of the greenish Tuojiang River. The scenic spots include Hongqiao Artistic House, Tiao Tiao Yan, etc. Enjoy the romantic night view of Tuojiang River.

DAY 3

Fenghuang Ancient Town 📟 Furong Town 🕮 Zhangjiajie

B/L/D

Local 5★ Days Hotel by Wyndham or Similar Visit the internet-famous site, Furong Town — An ancient town of Visit the Internet-ramous site, Furong Town — An ancient town of more than 2,000 years. Due to the magnificent waterfalls, it is well known as The Thousand-year-old Town Hanging on the Waterfalls. The scenic spots include Furong Town Waterfall, Wuli Long Street, Stilted Building, Youshui Scenery. Transfer to Zhangjiajie City. Compulsory Tour: *Tianmen Mountain (included cable car + shuttle bus + escalator) — Ride the world's longest alpine cable car (7.5 km long, approx. 30 min), Ghost Valley Plank Road (hanging on the cliff), challenge the thrilling Glass Plank Road (with shoe cover), Tianmen Cave (included one-way escalator) the world's highest natural mountain cave. (NB: During Triffe Full Coordinate Transition of the control of the country of the due to icy roads.) Tusi City — A.k.a. Tujia Folk Garden. There is a huge wooden stilted building, and the ancient Maogusi Dance. Experience the Tujia cottage and folk customs.

DAY 4 Zhangjiajie

Local 5★ Best Western Plus Qingxinyuan Hotel or Similar Tianzi Mountain (ascending by cable car) — There are pines, cliffs, sea of clouds, and towering peaks on the mountain. The scenic spots include Helong Park, West Sea, Fairy Scattering Flowers, etc. Yuanjiajie (descending via Bailong Elevator) — Amazing peaks and dense mist. The scenic spots include Number 1 Bridge of the World (prototype of the arc bridge in the movie Avatar), and the spectacular Mihuntai, etc.

DAY 5

Zhangjiajie

Local 5★ Best Western Plus Qingxinyuan Hotel or Similar Golden Whip Creek — A deep winding canyon with crystal clear river. Water Surrounding Four Gates — An oasis among the stone walls, and surrounded by beautiful peaks. Ten-mile Gallery (included mini Travel through the valley and enjoy the amazing views.

DAY 6

Zhangjiajie 때 Changsha

Local 4★ Changsha Vienna Hotel or Similar Baofeng Lake (included lake cruise) — Enjoy the lake cruise on the crystal clear water reflecting the mountains. Transfer to Changsha. Huangxing Road Pedestrian Street (the most bustling street).

Changsha + KL

Tianxin Pavilion, Changsha IFS Tower. Transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur.

(Special Meals: Mao Family Cuisine, Hunan Cuisine, Miao Cuisine, Mushroom Hot Pot, Korean BBQ, Salamander Banquet, Fire Palace}

Compulsory Tour*

Tianmen Mountain (Cable Car + Shuttle Bus + Escalator + Shoe cover)

Fee (RMB) RMB550 Per Pax

Departure Date 出发日期

Flight Details 航班资料

Tour Fare 团费

Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 7CZJE-T (Updated: 01-Aug-2023)



(OUTBOUND)

神州国际旅游(马)有限公司 **ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD** (203165-T)

🕿 03-21430288 🕒 016-5500590/529 🗆



康泰族行社(马)有限公司(97581-1) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD KPK/LN 2041 2 03-2148 8448 9 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.